
MÉLTATÁS 
 
 

„Pro Civitate Hantos” kitüntetésekre szeretne javaslatot tenni. Már a  júliusi  ülésen is jelezte 
szándékát a kitüntetés adományozására és a személyekre is. Akkor a képviselő-testület úgy 
döntött, hogy a kitüntetés a karácsonyi ünnepségen kerüljön átadásra, s a novemberi ülésen 
hozza meg döntését a testület.  
 
Az akkori javaslatát fenntartja. Ács Sándornét és Bolye Ferencet javasolja a „Pro-
Civitate Hantos”  kitüntetésre.  
 
 
Kéri a képviselő-testületet, hogy támogassa javaslatát, s ha van rá lehetőség a karácsonyi 
ünnepségen a díjak átadására is kerüljön sor.  
 
Ács Sándornét és Bolye Ferencet az eddigi munkásságuk alapján javasolja a kitüntetésre. 
Minden jelenlévő látta éveken keresztül azt a tevékenységet, amit a két személy végzett a 
faluban.  
Ugyan úgy,- mint ahogy  a polgármester úr- az életüket a faluban töltötték, a faluért 
dolgoztak. Hangsúlyozni szeretné, hogy tevékenységüket  önzetlenül,  társadalmi munkában 
végezték.  Akik a korábbi években megkapták a kitüntetést, azoknak is ez volt a fő érdemük.  
 
Bolye Ferenc a Hazafias Népfront titkára volt nagyon sok éven keresztül. A Mezőfalvai 
Kombinátban vezető beosztásban dolgozott. Szocialista brigád vezetőjeként Ács Sándornéval 
közösen a hantosi Kastélypark  felújításának a megszervezője volt.  A Kishantosi 
Népfőiskolai Központnak , Vidékfejlesztési KHT-nak a  létrehozása is az Ő érdemük. Nagyon 
sok hantosi lakosnak munkahelyet biztosítottak. Ezt  már nem társadalmi  munkában 
végezték, de a hantosi emberekért tették. A testvérfalui  kapcsolat létrehozása is nagyon sok 
energiájukat felemésztette. A Jurta napok szervezése, a lebonyolításában való részvétel, 
rendezvényeken történő közreműködés mind a javukra írható.  
 
Ács Sándorné mezőfalvai lakos, de mégis nagyon sokat tett Hantos községért.  
 
Az elmondottak alapján javasolja Őket a kitüntetésre.  
 
 
Hantos, 2004. december 14.  
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